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Abstract (en)
Device for scoring the spine (1) of an inner book (2) formed by printed sheets pressed together comprises a scoring tool rotating perpendicularly
about an axis of rotation (6) and having cutting teeth (5) protruding from a support (3) which cut into the spine of the inner book on passing the inner
book on the conveying path of an adhesive binding device to produce curved notches in the spine. The support has at least two cutting teeth lying
opposite the axis of rotation and oriented at an acute angle (beta) to a cutting circle plane (20). The cutting teeth are held in recesses (7, 8) in the
support so that they protrude over different distances.

Abstract (de)
Zum Kerben eines aus zusammengepressten Druckbogen gebildeten Buchblockrückens (1), mit einem um eine etwa senkrechte Drehachse (6) zum
Buchblockrücken (1) rotierenden Kerbwerkzeug, das beim Passieren eines Buchblocks (2) auf dem Förderpfad eines Klebebinders zur Herstellung
von Kerben in den Buchblockrücken (1) eintauchende Schneidzähne (5) aufweist, die stirnseitig vorstehend an einem scheibenartigen Träger (3) des
Kerbwerkzeuges befestigt sind, ist vorgesehen, dass der Träger (3) des Kerbwerkzeuges wenigstens zwei sich gegenüberliegende Schneidzähne (5)
aufweist, die in einem spitzen Winkel zu einer Schneidkreisebene ausgerichtet sind. <IMAGE>
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